



[Information]

Neuer Kanzler für die Kunsthochschule – Hinnerk Gölnitz einstimmig gewählt

Der Erweiterte Akademische Senat der weißensee kunsthochschule berlin hat den Juristen Hinnerk Gölnitz einstimmig zum neuen Kanzler in die Hochschulleitung gewählt. Der zur Zeit bei der Berliner Senatsverwaltung für Finanzen tätige Gölnitz wird die Stelle zum 1. September 2018 antreten und zum 1. Januar 2019 die langjährige Kanzlerin der Kunsthochschule, Silvia Durin, ablösen. Vier Monate wird die Position doppelt besetzt sein. Hinnerk Gölnitz wurde 1977 im Ruhrgebiet geboren. Er studierte an der Ruhr-Universität Bochum und an der University of Cape Town, Südafrika. Von 2007 bis 2010 war er geschäftsführender Leiter der Forschungsstelle für Verwaltungsmodernisierung und Vergaberecht am Lehrstuhl für Deutsches und Europäisches Öffentliches Recht an der Bochumer Universität. Ersten Kontakt mit der Kunsthochschule hatte er 2011 bis 2012, als er für die Umsetzung der Novelle des Berliner Hochschulgesetzes für die drei Berliner Kunsthochschulen „Ernst Busch“, „Hanns Eisler“ und „weißensee“ verantwortlich war.

ENGLISH VERSION

New Executive Administrative Dean for Weißensee Academy: Hinnerk Gölnitz Elected Unanimously

The extended academic senate of weißensee academy of art berlin has elected the jurist Hinnerk Gölnitz unanimously as new Executive Administrative Dean (Kanzler). Hinnerk Gölnitz, currently working for the Berlin Senate Administration for Finances, will join the academy's administration on September 1, 2018. On January 2019, he will replace the long-serving previous Executive Administrative Dean Silvia Durin. For four months, they will hold a joint appointment. Hinnerk Gölnitz was born in 1977 in the Ruhr region. He studied at Ruhr-Universität Bochum and the University of Cape Town in South Africa. From 2007 to 2010, he was the executive director of the Research Center for Administrative Modernization and Procurement Law at the Institute of German and European Public Law at Bochum University. He first had contact with weißensee academy of art berlin in 2011 and 2012, when he was responsible for the implementation of the new Berlin Higher Education Act at the Berlin institutions of higher education in the arts: »Ernst Busch,« »Hanns Eisler,« and »weißensee.«